
 
PROTOKÓŁ NR 0063/1/1-5/07 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa,  
Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego  

w dniu 23 maja 2007 roku 
 

 
Obecni: 
Według załączonej listy obecności (zał. nr 1 do protokołu). 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Bezpieczeństwo dzieci i młodzieży w szkole i poza szkołą – ocena 

bezpieczeństwa w opinii Komendanta Policji i Komendanta Straży 

Miejskiej. 

2. Bezpieczeństwo przeciwpowodziowe - omówienie. 

3. Świadomość ekologiczna mieszkańców miasta i odpowiednich służb 

miejskich, a problem dzikich wysypisk śmieci w kontekście ustawy                 

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz uchwały Rady         

w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Bieruń – sprawozdanie z realizacji ustaleń podjętych                

na posiedzeniu komisji w lutym br.   

4. Sprawy bieżące. 

5. Przyjęcie Protokołu Nr 0063/1/1-4/07 z posiedzenia komisji                 

w dniu 18.04.2007 r.  

 
 
Przewodniczący komisji – Józef Penczek na wstępie przywitał 

Burmistrza, zaproszonych Gości oraz członków komisji.  

Następnie przedstawił wyżej podany porządek posiedzenia, który został 

przyjęty z uwzględnieniem omówienia w pierwszej kolejności pkt 2 

porządku posiedzenia. 
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Ad. 2. 

Inspektor Referatu Zarządzania Kryzysowego, Ochrony Ludności 
i Spraw Obronnych – Janusz Sałata zapoznał z Regulaminem 

Miejskiego Komitetu Przeciwpowodziowego oraz omówił Plan 

Operacyjny Gminnego Komitetu Przeciwpowodziowego w Bieruniu.  

Jednocześnie przekazał informacje dotyczące m. in.: 

- charakterystyki terenu i występowania zagrożeń, 

- osób odpowiedzialnych za akcję, 

- listy ewakuacyjnej ludności, 

- dróg ewakuacyjnych, 

- punktów pomocy medycznej, 

- punktów zgrupowania sprzętu i materiałów, 

- miejsc poboru piasku, 

- udziału jednostek zewnętrznych, 

- miejsc ewakuacji ludności i zwierząt, 

- zasad i form prowadzenia akcji, 

- sprzętu przeciwpożarowego. 

 

Ponadto udzielił odpowiedzi na pytania radnych: A. Bibrzyckiego,                 

L. Kryczka, P. Majora, F. Zawisza dotyczące  m. in.: 

- stanu technicznego obwałowań Potoku Goławieckiego, 

- środków transportu do przewozu osób i zwierząt na wypadek 

powodzi, 

- służb osobowych w razie zagrożenia przeciwpowodziowego, 

- planu działania w przypadku lokalnych podtopień, 
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Ad. 1. 
Dyrektor Ośrodka Edukacji – K. Czajowska przekazała informacje 

na temat bezpieczeństwa w placówkach oświatowych oraz przedstawiła 

zbiorcze wyniki ankiet przeprowadzonych w szkołach wśród uczniów           

i rodziców odnośnie dostępu do alkoholu i narkotyków w szkołach. 

Jednocześnie zwróciła uwagę na potrzebę częstszych patroli Straży 

Miejskiej i Policji w okolicach szkół. 

 

Funkcjonariusz Komendy Powiatowej Policji w Bieruniu                
– Z. Buchała w uzupełnieniu wypowiedzi Dyrektora OE poinformował,            

że szkoły w Bieruniu można uznać za bezpieczne oraz przedstawił dane 

statystyczne dotyczące popełnionych przestępstw w szkołach. 

 

Komendant Straży Miejskiej – M. Wala poinformował                 

o prowadzonych działaniach mających na celu zapewnienie 

bezpieczeństwa dzieci i młodzieży w szkole i poza szkołą. 

 

W czasie dyskusji, w której udział wzięli radni: F. Zawisz,                 

P. Major, L. Kryczek, A. Bibrzycki oraz Wiceprzewodniczący                

Rady – S. Wawrzyniak poruszono sprawy dotyczące m. in.: 

- uwzględnienia w programach patrolowania rejonów placów zabaw 

i szkół, 

- braku reakcji Straży Miejskiej i Policji na zgłaszane interwencje             

w sprawie zakłócania ciszy nocnej, 

- korzystania przez młodzież ze skateparku mimo, że nie został         

on oddany do użytku, 

- małej ilość patroli w nocy, 
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- potrzeby zwrócenia uwagi na dzieci przebywające na przystanku 

przy SP Nr 3 w sytuacji, kiedy wypadają kursy autobusu, 

- postawienia wiaty na przystanku przy SP Nr 3, 

 

Ad. 3. 
Prezes BPIK Sp. z o.o. – T. Kowalik przekazał informacje dotyczące 

ilości zawartych umów na wywóz odpadów komunalnych oraz 

poinformował m. in., że: Straż Miejska prowadzi kontrole posesji pod 

kątem wywożenia odpadów komunalnych, pewne nieruchomości               

nie mają podpisanych umów na wywóz nieczystości, wprowadzenie 

minimalnej opłaty za zbiórkę odpadów segregowanych nie 

spowodowało obniżenia ich ilości, nie uległa zwiększeniu ilość dzikich 

wysypisk śmieci, zwiększyła się natomiast ilość worków wrzucanych do 

koszy na śmieci na terenie miasta.  

 
Komisja po dyskusji, w której udział wzięli radni: F. Zawisz,                 

A. Bibrzycki, L. Kryczek jednogłośnie, przy 6 glosach za, przyjęła 

następujące wnioski: 

 
Wniosek 1 
Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego 

wnioskuje o przeprowadzenie kontroli posesji, które nie wykazują             

w ciągu roku typowych norm w zakresie pozbywania się odpadów 

komunalnych. 

 
Wniosek 2 
Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego 

wnioskuje o kontynuowanie działań związanych z kontrolą posesji pod 

kątem wywozu nieczystości i przedstawienie komisji sprawozdania              

w tym zakresie we wrześniu bieżącego roku. 
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Ad. 5. 
Protokół Nr 0063/1/1-4/07 z posiedzenia komisji w dniu                

18.04.2007 r. został przyjęty jednogłośnie, przy 6 głosach za. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 
Janina Berger 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




